
PREDSEDSTVO OBČINSKEGA SVETA ZS 0 STANOVANJSKI PROBLEMATIKI

Več izmikanja kot volje
Iz informacije o uresničevanju akcijskega pro-

grama za uresničevanje družbenoekonomskih odno-
sov na področju stanovanjskega gospodarstva v
Ljubljani se je dalo razbrati, da se Je v štlrlh letih,
odkar Je ta program sprejet, premaknilo bore mafo,
čepravše vedno držlugotovitev, daje urejanfe stano-
vanjskih zadev delovnih Ijudi pogoj za krepitev nji-
hove ekonomske in socialne varnosti.

Iz informacije sledi, da še
niso dovolj razviti delegatski
odnosi, da so delegati uporab-
nikov pasivni, da slabo delu-
jejo zbori stanovalcev, da sla-
bo organizirane stanovanjske
skupnosti ne morejo opraviti
tako zahtevnih nalog, kot je
usmerjanje stanovanjske
gradnje in gradnje celovitih
sosesk, da je stanovanjska
gradnja še vedno premalo po-
vezana, premalo načrtovana,
da je slabo gospodarjenje s
stanovanjskim skladom. Pro-
blemov je veliko in preveč.
Zato se je predsedstvo zavze-
lo, da naj sindikat rešuje le
najbolj pereče probleme, za-
kaj celovite problematike ne
bomo mogli rešiti. Poleg tega
pa so rešitve dolgoročne, kajti

zaostrene gospodarske ra-
zmere narekujejo tudi popra-
vek programov izvajanja so-
cialne politike in prilagajanje
ciljev novim zakonom.

Predsedstvo je tudi predla-
galo, da naj bi izdelali pro-
gram uresničevanja akcijske-
ga programa, ki doslej ni doži-
vel, da bi ga v katerikoli točki
uresničili

Zaradi padca realnih oseb-
nih dohodkov ne moremo pri-
čakovati, da bomo v tem sred-
njeročnem obdobju lahko
uresničili politiko ekonom-
skih stanarin. Trmasto vztra-
janje pri njih pa bi pomenilo
nemalo zmede in težav, saj je
dandanes vse manj tistih, ki
bi jih mogli plačevati. Ob
sprejetju novega zakona o sta-

novanjskem gospodarstvu so
organizacije združenega dela
pokazale malo interesa za us-
klajevanje interne zakonodaje
z določili tega zakona. Pred-
vsem je odbijajoča la.stna par-
ticipacija, kar pa je razumlji-
vo, saj nismo družba izobilja,
ki ima stanovanj na voljo. Po
drugi strani pa nam je več do
avtomobila, barvnega televi-
zorja in drugih luksuznih do-
datkov kot pa do stanovanj.

V občini Ljubljana Center
imamo najstarejši stanovanj-
ski sklad v mestu. Najbolj ob-
čutljiva točka so stanovanja 6.
in 7. kategorije.

Predšedstvo je naložilo
osnovnim organizacijam na-
logo, da dopolnijo programe
uresničevanja socialne politi-
ke. Posebej naj se opredelijo
glede statusa delavcev, ki sta-
nujejo v solidarnostnih stano-
vanjih. Zdaj se namreč izteka-
jo garancije in s temi delavei
se bo treba jasno pogovoriti,
kako dokončno reševati nji-
hovo stanovanjsko vprašanje.
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